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РЕФЕРАТ 

 

 

Дипломная работа:      с.,      источников. 
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Объект исследования – традиционные ценности китайского общества. 

Предмет исследования – способы репрезентации и продвижения 

традиционных ценностей в китайских СМИ, а также использование 

новейших медиатехнологий в данном процессе. 

Цель работы заключается в системном анализе 

культурно-исторического контекста традиционных ценностей в Китае и их 

продвижения через медиа, а также в выявлении особенностей использования 

современных медиатехнологий для сохранения и укрепления этих ценностей. 

Методы исследования. В работе применяются контент-анализ 

публикаций ведущих китайских СМИ, сравнительный анализ, метод 

исторической ретроспективы, а также элементы дискурс-анализа для 

выявления специфики представления традиционных ценностей. 

Полученные результаты и их новизна: в исследовании проводится 

комплексный анализ традиционных ценностей в китайских СМИ, уделяется 

внимание не только их содержательной составляющей, но и современным 

медиатехнологиям, которые используются для их распространения. 

Область возможного практического применения: полученные 

результаты могут быть использованы в разработке стратегий медийной 

политики Китая, а также в образовательных и научных программах, 

связанных с изучением китайской культуры, журналистики и массовых 

коммуникаций. 
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ABSTRACT 

 

 

Thesis:     pp.,    sources. 

Key words: TRADITIONAL VALUES, CHINA, MASS MEDIA, MEDIA 

TECHNOLOGIES, PEOPLE'S DAILY, CHONGQING DAILY 

The object of the study is the traditional values of Chinese society. 

The subject of the study is the ways of representing and promoting 

traditional values in the Chinese media, as well as the use of the latest media 

technologies in this process. 

The purpose of the work is to systematically analyze the cultural and 

historical context of traditional values in China and their promotion through the 

media, as well as to identify the features of using modern media technologies to 

preserve and strengthen these values. 

Research methods. The work uses content analysis of publications by 

leading Chinese media, comparative analysis, the method of historical retrospect, 

as well as elements of discourse analysis to identify the specifics of the 

representation of traditional values. 

The results obtained and their novelty: the study provides a 

comprehensive analysis of traditional values in Chinese media, paying attention 

not only to their content, but also to modern media technologies that are used to 

disseminate them. 

Area of possible practical application: the results obtained can be used in 

the development of strategies for China's media policy, as well as in educational and 

scientific programs related to the study of Chinese culture, journalism and mass 

communications. 

 

 


